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Abstract (en)
The system (2) has a sleeve part fixed to a component (40) using a reinforcement, and an arbor part fixed to another component (42) using another
reinforcement. A connection between the components is formed by an arbor of the arbor part. The arbor is guided in a sliding sleeve of the sleeve
part. A holding element holds the sliding sleeve and is provided on the former reinforcement. The holding element is made of two different materials
and formed as a rectangular profile with two parallel surfaces. The surfaces are aligned parallel to joining-sided front sides of the components. The
rectangular profile has a hollow space that is filled with a high-strength material such as high-strength concrete.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Verbindungssysteme zum Verbinden zweier Bauteile (40, 42; 240, 242) nach dem Typ von Schubdornverbindungen. Gemäß
eines Erfindungsgedanken ist eine Hülse (8; 108, 109; 208, 209) in einem Halteelement (12; 112; 212) angeordnet, das aus wenigstens zwei
unterschiedlichen Materialien besteht und das als Profil ausgebildet ist, das zwei parallele Flächen aufweist, wobei diese Flächen des Profils parallel
zu der fugenseitigen Stirnseite des entsprechenden Bauteils ausgerichtet sind. Gemäß eines weiteren Gedanken ist das Verbindungssystem derart
ausgestaltet, dass das Halteelement (12; 112; 212) und eine Bewehrung (18; 118; 218) in axialer Richtung eines Dornes (10; 110; 210, 211)
hintereinandergeschaltet. Die Erfindung betrifft weiterhin einen Dornteil (6; 106; 206) sowie einen Hülsenteil (4; 104; 204) eines entsprechenden
Verbindungssystems (2; 102; 202).
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